
Beyond  Arts  Fashion

WOOD GRAIN BRICK COLLECTION
木纹砖元素手册

广
州

蒙
诺

设
计

策
划

有
限

公
司

 ( Guangzhou M
ono Design  Co.,Ltd. )        +86-757-8874 8337

注：由于印刷原因，本图册产品的颜色、纹理可能与产品实物出现色差，请以产品实物为准！
Note: Due to printing reasons, the color of this atlas products, textures and products may appear chromatic aberration, please take the product in kind to prevail!
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MOREROOM STONE CO., LTD.
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01. Onyx Tile Series

03. Modern  Texture Tile

04. Porcelain Panel - Big size 

05. Marble Tile Collection

06. King Natural Marble Series

07. Porcelain Panel - 750x1500

08. New Arrival Collection

02. Wood  Grain Brick Collection
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几千年，木材在时光的灌溉下所形成的年轮辐射，均给人视觉上、触觉上的双重立体体验。

毋庸置疑，它有着森林附带的清爽怡人的天然气息，是大自然无可挑剔的鬼斧神工之作。

作为智者、仁者、慧者，是不可追求的一次遇见，又是一次遇见的邂逅，轻柔的抚摸时

光流逝的痕迹，心神具醉……

MOREROOM 木纹砖，是千年木材的沉淀及衍生，具有极高的仿真度，还有木材的细

微肌理及质感、惟妙惟肖！在外观上，线条明快、纹理清晰、色彩丰富！在性能上具有

耐腐蚀、耐阻燃、耐刮磨、强防水、强防霉、强防蛀、强导热、高环保、易打理等特点；

它既具有实木地板的温馨和质感，又具有瓷木地板的优越性能；无论是从卧室、书房、

客厅、阳台、酒店、办公等休闲场所，还是从地面到墙面，无所不能应用。

Thousands of years, wood rings formed by radiation under irrigation time, all give a 

person on the rision, dual stereo tactile experience.There is no doubt that it has a forest 

with relaxed and pleasant natural breath, is impeccably guifushengong nature. As the 

wise, benevolent, hui, is not met, the pursuit of a meet encounters another, gently touch 

the trace of time goes by, the mind has drunk…

Moreroom wood grain brick, wood is one thousand precipitation and derivative, has 

a very hign simulation, with subtle wood texture! In appearance, line is lively, texture 

clear, rich colors! On the performance, corrosion resistance, flame retardant, corrosion 

resistant, resistant to blow grind, strong waterproof, mouldproof,moth-proofing,thermal 

conductivity, high environmental protsction, easy do, etc. it has the warmth and sense 

of real wood floor, and has more superior performance of porcelain floor. no matter from 

the bedroom, study, sitting room,balcony, hotel, office and the other recreational place, 

no matter from the ground to metope,can do anything.
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